
Ohlédnutí olympijského kaplana
P. Oldřich Chocholáč vyrazil v kněžské službě k našim olympionikům. 

Jak svou misi v Riu de Janeiru prožíval? 

Mladí lidé pomáhají v pohraničí
Více než šedesátka mladých katolíků vyrazila na Manětínsko na 

speciální akci, při níž pomáhají místním lidem. Jak sami říkají: chválí 
Pána prací, konkrétním skutkem, pomocí druhému. Ve spolupráci s 

nemalou skupinou sousedů z Německa. 

Téma: hospodaření církve
Díky majetkovému narovnání bylo obnoveno vlastnictví majetku 

zabaveného církvi minulým režimem. Jak se s ním daří hospodařit? 

V Číně nežádoucí
Karvinský farář P. Przemysław A. Traczyk se vydal s farníky do Číny. 
Návštěva poutního místa Še-Šan však kvůli předem nedomluvenému 

slavení mše svaté skončila pro kněze zákazem dalšího vstupu do země.

Doma: Návrat do školy 
Prázdniny spějí ke svému závěru. Jak (ne)připravovat dítka na školní 

docházku? Co je v tomto období důležité a jak si ho nepokazit…

______________________________________________________________________________________________________________

Příště: Matka Tereza
Pomohla statisícům a její dílo prospělo milionům lidí. 

4. září bude svatořečena. 

Olympijské hry v brazilském Riu de Janeiru právě skončily. V roli kaplana české 

výpravy se jich zúčastnil i P. Oldřich Chocholáč.  „Těch několik dní v Riu bylo pro 

mne velkou životní zkušeností a školou. Jsem vděčný za velmi přátelské přijetí v 

českém olympijském týmu,“ popisuje Oldřich Chocholáč. Svou službu ale za 

skončenou nepovažuje. „Je otevřená pro sportovce a jejich zázemí i po skončení 

her,“ připojuje.
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